
Minnesanteckningar Riks-ARG 2023-11-14 kl.15.00 – 17.00, zoom 
 

1. Mötets öppnande 
Mötets öppnades av Argus Kers1n Nilsson och alla hälsades välkomna. 
 

2. Presenta0onsrunda 
De närvarande deltagarna presenterade sig kort. Följande ARG var representerade vid 
mötet: BENK- ARG, C-ARG, Diabetes-ARG, Endokrin-ARG, Endometrios-ARG, FARG, 
Fert-ARG, MM-ARG, Perinatal-ARG, Preeklampsi-ARG, POS-ARG, Reuma-ARG, Tumör-
ARG, Ultra-ARG, Vulva-ARG. Från styrelsen deltog Argus, vetenskaplig sekreterare och 
skaPmästare. 

 
3. Kort om verksamheten, ekonomi, m.m.  

Argus tackade AR-grupperna för de inkomna verksamhetsberäPelserna som i 
kondenserad form presenteras i nästa nummer av Kvinnoläkaren. Ak1viteten har i de 
flesta fall återgåP 1ll den nivå som rådde före pandemin, men flera uPrycker oro över 
inskränkningar i möjligheten aP delta i externt arbete under rådande ekonomiska 
nedskärningar. 
 
Ang. ekonomin så informerades om aP handkassan kommer ligga kvar på oförändrad 
nivå, 10.000 kr. Några större ARG påtalade aP det är svårt aP få handkassan aP räcka 
1ll vid möten med många deltagare. SkaPmästaren informerade om möjligheten aP 
söka extra bidrag i sådana fall, vilket beviljas utan svårighet så länge ansökan faller 
inom ramen för de angivna ändamålen. Föreningens ekonomi är god, och ARG-
verksamheten är prioriterad. HiWlls har inkomna ansökningar kunnat hanteras inom 
budget. Informa1on om ansökningsprocessen finns på Hemsidan under AR-grupper. 
 
Ang. SFOG:s Kunskapsstöd. Argus påminde om aP Kunskapsstöd ska ligga under 
denna rubrik på hemsidan, för aP vara enkelt sökbart. AR-gruppernas egna hemsidor 
är framför allt 1ll för internt material. Alla ARG uppmanades aP se över 
kontaktuppgiZer på hemsida så at de är aktuella. De ARG som önskar hjälp med en 
genomgång och uppdatering av hemsidan är välkomna aP kontakta webmaster Olof 
Alexandersson, e-post: olof.alexandersson@sfog.se 

 
4. Tidpunkt för Riks-ARG 

Mötet informerades om bakgrunden 1ll förslag om aP flyPa 1dpunkten för Riks-ARG 
1ll vårterminen. Beslutades enligt förslag. Nästa Rik-ARG äger rum under v. 11 eller 12 
2024. Kallelse kommer senast i miPen av januari 2024. 

 
5. Fortbildning, kursverksamhet m.m. 

Fortbildning för specialister diskuterades övergripande som inledning 1ll en fortsaP 
dialog. Vilka behov finns, vad ser ARG för möjligheter? Flera uPryckte oro över 
inställda kurser, och krympande utrymme för fortbildning. Ekonomin vid 
fortbildningskurser är likaledes eP orosmoment, och flera uPryckte önskemål om 
stöd. Organiserad utbildning för specialister, eventuellt som eP utbildningspaket 
diskuterades, flera 1llstyrkte dePa och flera förslag framkom, bl.a. möjligheten 1ll 
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kurser som ges gemensamt mellan två eller flera ARG. Behovet av fortbildningskurser 
är möjligen större inom gynekologin än obstetriken där det finns kurser på bra nivå. 
FortsaP dialog med riktade frågor 1ll ARG i denna fråga planeras.  

 
6. Kloka kliniska val (Choosing wisely).  

Det interna1onella arbetet för aP främja hållbarhet genom aP sortera ut icke 
ändamålsenliga åtgärder inom hälso- och sjukvården ( Choosing wisely) har i Sverige 
tagits upp av Svenska läkaresällskapet under namnet Kloka kliniska val. En kort 
diskussion fördes om möjligheterna för ARG aP ta sig an dePa. Risken aP vi hela 1den 
lägger 1ll moment utan aP ta bort något berördes. Förslag aP punkten tas upp vid 
ARG-möten. 

 
7. SFOG:s Hållbarhetspolicy.  

Informa1on om SFOG:s hållbarhetspolicy som antogs vid årsmötet 2023. Det 
föreslogs aP en fråga om hållbarhet skulle kunna ingå i verksamhetsberäPelsen för 
ARG, medan det också påpekades aP ARG också är bundna av arbetsgivarens 
riktlinjer. Frågan övervägs inför kommande verksamhetsberäPelse. 
 

8. Inkomna frågor från AR-grupperna 
Inga frågor hade inkommit inför mötet. 
 

9. SFOG-veckan 2024 
ARG som önskar lokal för möte uppmanas aP anmäla dePa i början av år 2024. Några 
ARG har redan anmält önskemål. Formell förfrågan kommer skickas ut 1ll alla ARG. 

.  
10. Övriga frågor 

Möjligheten aP annonsera ARG-möten på hemsidan togs upp. Utan aP faPa beslut, i 
webmasters frånvaro, påpekades aP Kalendariet kan användas för möten som riktar 
sig 1ll flera.  
 

11. Mötets avslutande 
Argus avslutade mötet och tackade alla för engagerat deltagande. 
 
 
Vid datorn 
Kers1n Nilsson 
Argus 

 
 
 
 
 


